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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie gminnym

(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złożoną na sesji Rady

Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 30 kwietnia 2025 r. przez radnego Rady

Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Jacka Kapsa w sprawie remontu terenu

znajdującego się na osiedlu Odrodzenia w sąsiedztwie sklepu ,,Rolnik", a szczególnie

placu przy budynkach 23 i25.
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Jacek Kapsa
Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
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Sępólno Krajeńskie, 30.04.2025 r

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
mgr inż. Waldemar Stupałkowski
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

Zwracam się z interpelacją dotycz4cą stanu technicznego terenu znajdującego się iia osiedlu
Odrodzenia w sąsiedztwie sklepu ,,Rolnik?, a szczególnie placu przy budynkach 23 i25, który,
jak wynika z doniesień lokalnej prasy, miał być przedmiotem obietnicy złożonej przez Pana
Burrnistrza mieszkańcom tego osiedla. Cliociaż iiie clicę wnikać w to, czy rzeczywiście taka
obietnica została złożona, to niezaprzeczalnym faktem jest, że staii techniczny tego teremi
wymaga remontu.

W trakcie rozmów z mieszkańcami osiedla Odrodzenia, a także w czasie zebrań osiedlowych,
wielokrotnie poruszano temat fatalnego stanu nawierzchni w tym rejoiiie, który od wielu lat, a
vvre;cz dziesięcioleci, pozostaje vi stanie tragicznym. Płytki chodnikowe są połamane, a
chodniki prowadzące od budynków wielorodzinnych do głównego chodnika przy ul.
Odrodzenia oraz do ścieżki pieszo-rowerowej biegnącej między blokami wymagają pilnego
remontu. Należy podkreślić, że omawiany teren stanowi własność gminy, co oznacza, że to
gmina powinna zadbać o jego odpowiedni stan techniczny i estetyczny.

Zgodnie z odpowiedzią, którą otrzymał radiiy Kajetan Wiese w sprawie oszczędności z
przetargu na remont ulicy Ogrodowej, środki te mają zostać przeznaczone na remont
promenady oraz placów. Czy zawarte słowo ,,place" w tym kontekście odnosi się takż.e do
placu znajdującego się pomiędzy blokami osiedla Odrodzenia?

Jako radny okręgu nr 6, w którym znajduje się osiedle Odrodzenia, pragnę zauważyć, że
mieszkańcy tego osiedla zasługują na poprawę bezpieczeństwa przestrzeni wokół ich domów.
W kontekście bezpieczeństwa mieszkańców, które wielokrotnie było podkreślane, oczekuję, że
przejdziemy od słów do czynów, a omawiane tereny doczekają się niezbędnych remontów.

Zwracam uwagę, że podczas tworzenia harmonogramu budow-y i remoiitów dróg gminnych
przez Komisję Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego, której jestem członkiem, nie
posiadaliśmy wiedzy o ewentualnych obietnicach złożonych mieszkańcom. Taka informacja
mogła mieć WPłYW na ujęcie tej inwestycji na wyższej pozycji w planie remontów dróg w
mieŚcie.

W związku z powyższym, proszę o odpowiedzi na iiastępujące pytania:

1. Czy środki z oszczędności przetargowych na remont ulicy Ogrodowej zostaną
przeznaczone na remont ,,placu? pomiędzy blokami osiedla Odrodzenia?
2. Czy gmina ma w planach poprawę stanu nawierzchni i chodników na omawianym
terenie w najbliższej przyszłości?

Z poważaniem,

a" Jacek 'Kapsa
Radny Rady Miąjskiej
w Sepólnie Ki'ajeńskin'i


